
UTTALELSE FRA KRETSLEDERMØTE 2013 

Kretsledermøtet ble avholdt i samsvar med vedtektene på Clarion Hotell 

Gardermoen 12. og 13.04 2013 

 

- Styrets beretning og årsregnskap ble presentert 

Kretsledermøtet er fornøyd med at regnskapet er i balanse. Det synes 

som at styret er opptatt av regnskapskontroll, og har nødvendig 

oppmerksomhet mot inntektskilder som kan være usikre i fremtiden; 

momsrefusjon, kompensasjon for tapte lotteriinntekter og eventuelle 

konsekvenser av ny medlemskapsordning. 

 Kretsledermøtet påpekte imidlertid diverse uoverensstemmelser mellom  
 regnskap og noter. Styret tok dette til etterretning og vil etter  
 gjennomgang med regnskapsfører og revisor, sende ut et korrigert  
 regnskap. 
 Kretsledermøtet anbefaler styret å vurdere om revisor bør være til stede  
 ved fremtidige regnskapsfremlegg. 
 

-  Styret presenterte planene for bridge-EM i Tromsø 2015 
Kretsledermøtet er positive til de fremlagte planene, og berømmer styret 
og administrasjonen for arbeidet som er lagt ned for å få arrangementet 
til Norge. Dette vil aktivisere bridge-Norge, og gi NBF en unik mulighet til 
å gjøre bridge synlig for sponsorer og potensielle bridgespillere.   

 
- Kretsledermøtet takker styret, administrasjon og utvalg for arbeidet som 

er lagt ned i året som har gått. 
 
 
Gardermoen 13.04.13 
 
 
 
 
 
Helen Johansen      Rune Strøm 


